

Title (en)

System and method for detecting an intrusion and cap for hinge of window, door or the like

Title (de)

System und Verfahren zur Einbruch-Erkennung und Aufsteckhülse für ein Scharnier eines Fensters, einer Tür oder dergleichen

Title (fr)

Système et procédé pour détecter une intrusion et capuchon pour charnière de fenêtre, porte ou similaire

Publication

EP 0969432 A2 20000105 (DE)

Application

EP 99112622 A 19990702

Priority

DE 19829703 A 19980703

Abstract (en)

The system has a signal generator (17) whose signal can be directed at a signal deflection element (14) mounted on a door or window (4) and a signal reception element (18) for receiving the signal deflected by the signal deflection element. The deflection element deflects the signal to the reception element in a limited angular range of opening or closing of the door or window. Independent claims are also included for a method of detecting a break-in and for a mounting sleeve.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Einbruch-Erkennungssystem (16) mit einem Signalgeber (17), dessen Signal (S) auf ein an einem Fenster (4), einer Tür oder dergleichen vorgesehenen Signalumlenkelement (14) ausrichtbar ist, und mit einem Signalempfangselement (18) zum Empfangen des von dem Signalumlenkelement (14) gelenkten Signals (S'), wobei das Signalumlenkelement (14) das Signal in einem begrenzten Schließ- oder Öffnungswinkelbereich des Fenster, der Tür oder dergleichen zum Signalempfangselement (18) lenkt. <IMAGE>

IPC 1-7

G08B 13/08

IPC 8 full level

G08B 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 13/08 (2013.01)

Cited by

EP1271439A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0969432 A2 20000105; EP 0969432 A3 20000913

DOCDB simple family (application)

EP 99112622 A 19990702